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Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 
 

 

 

 

 

 

Zápisnica 
 

zo IV. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP konaného 

dňa 22. marca 2023 o 16:00 hodine v priestoroch Miestneho úradu MČ Košice - Sídlisko 

KVP, Trieda KVP č.1, I. poschodie, zasadacia miestnosť      

 

Prítomní poslanci MZ: Podľa prezenčnej listiny zo IV. zasadnutia miestneho       

zastupiteľstva, ktorá tvorí prílohu zápisnice.  

 

Ospravedlnení poslanci:   Bc. Marián Podolinský                                 

 

Ďalší prítomní a zamestnanci mestskej časti:             

                                               Podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

1. Otvorenie  

Starosta mestskej časti Mgr. Ladislav Lörinc o 15:03 hodine otvoril IV. rokovanie Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP a privítal všetkých prítomných. 

Ospravedlnil neúčasť pána poslanca Bc. Mariána Podolinského a poslanecký zbor požiadal o 

vykonanie prezentácie. Po vykonaní prezentácie skonštatoval, že miestne zastupiteľstvo je 

uznášania schopné, prezentovalo sa 12 poslancov.    

Návrh programu rokovania obdržali poslanci e-mailom. Starosta prečítal návrh zverejneného 

programu rokovania a prítomných poslancov požiadal o predloženie návrhov na vypustenie 

bodov programu rokovania.  

Keďže takéto návrhy neboli, nasledovalo hlasovanie poslaneckého zboru.    

 

1. a) Schválenie programu rokovania  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP schvaľuje program rokovania 

uvedený v pozvánke - zverejnený: 

1. Otvorenie 

a) Schválenie programu rokovania    
b) Voľba návrhovej komisie 
c) Určenie overovateľov zápisnice 

2. Slovo pre verejnosť  

3. Správa Obvodného oddelenia PZ Košice Sídlisko KVP o bezpečnostnej situácii na sídlisku 

     KVP za rok 2022           

4. Správa Mestskej polície Košice - stanice KVP o bezpečnostnej situácii na sídlisku KVP za 

     obdobie od 01. 07. 2022 do 31. 12. 2022           
5. Správy z výročných schôdzí Denného centra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP                                                                                 
6. Plán práce Denného centra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2023                                                                                                      
7. Informatívna správa o zrealizovaných komisiách pre výberové konania za obdobie od 
     01. 12. 2022 do 31. 01. 2023                                           
8. Kontrola plnenia uznesení                                                                             
9.  Správy o činnosti kontrolóra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP - kontrola č. 10/2022, 

č. 1, 2/2023 
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10. Návrh VZN č. 30/2023 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na 
území MČ Košice - Sídlisko KVP  

11. Informatívna správa o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie november 
2022  

12. Informatívna správa o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie december 
2022  

13. Návrh na I. zmenu rozpočtu MČ Košice - Sídlisko KVP na rok 2023      
14. Návrh na zmenu Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Mestskej časti Košice -

Sídlisko KVP             
15. Návrh na zmeny a doplnenie Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva Mestskej 

časti Košice - Sídlisko KVP             
16. Interpelácie 
17. Otázky poslancov 
18. Rôzne  
19. Záver  
 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania:  12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

Po schválení programu rokovania uvedeného v pozvánke – zverejneného, starosta požiadal 

poslanecký zbor o predloženie návrhov na doplnenie programu.  

p. Matoušek: Predložil poslanecký návrh na doplnenie nového bodu programu rokovania č. 16 

Informácia o predložení žiadosti o poskytnutie príspevku na základe výzvy Fondu na podporu 

športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

číslo: 2022/002 pre projekt „Skatepark na KVP“ s tým, že nasledujúce body programu sa 

prečíslujú. 

Nasledovalo hlasovanie o predloženom poslaneckom návrhu.  

 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 

dopĺňa   

nový bod programu rokovania č. 16 Informácia o predložení žiadosti o poskytnutie príspevku 

na základe výzvy Fondu na podporu športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 

a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 pre projekt „Skatepark na KVP“ - 

poslanecký návrh s tým, že nasledujúce body programu sa prečíslujú. 

 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania:  12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

                                

1. b) Voľba návrhovej komisie   

 Starosta: Požiadal poslancov o návrhy na voľbu členov návrhovej komisie. 

Za členov návrhovej komisie boli navrhovaní poslanci: Iveta Adamčíková a Marián Koszoru.              

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

volí   

návrhovú komisiu v zložení:  Iveta Adamčíková, Marián Koszoru.           

 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  
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1. c) Určenie overovateľov zápisnice    

 Starosta: Za overovateľov zápisnice pre dnešné rokovanie určil poslankyňu RNDr. Eriku 

Liptákovú, PhD. a poslanca Mariána Koszoru.   

 

2. Slovo pre verejnosť 

Starosta: Uviedol druhý bod rokovania a konštatoval, že v zmysle rokovacieho poriadku 

žiadny občan neprejavil záujem prezentovať sa. Bod programu následne uzavrel.  

 

3. Správa Obvodného oddelenia PZ Košice Sídlisko KVP o bezpečnostnej situácii na 

sídlisku KVP za rok 2022           

Starosta: Uviedol bod programu rokovania a povedal, že spracovateľom materiálu je riaditeľ 

Obvodného oddelenia Policajného zboru Košice Sídlisko KVP mjr. JUDr. Ján Michalco. 

K bodu programu otvoril diskusiu.  

 

V diskusii nikto nevystúpil, starosta ju ukončil a požiadal návrhovú komisiu o prečítanie 

návrhu na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia:  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie   

Správu Obvodného oddelenia PZ Košice Sídlisko KVP o bezpečnostnej situácii na sídlisku 

KVP za rok 2022.   

 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

4. Správa Mestskej polície Košice - stanice  KVP o bezpečnostnej situácii na sídlisku 

KVP za obdobie od 01. 07. 2022 do 31. 12. 2022 

Starosta: Otvoril ďalší bod programu a privítal spracovateľa správy veliteľa Mestskej polície 

Košice – stanice KVP Mgr. Jozefa Marcina. K správe mestskej polície otvoril diskusiu.  

 

V diskusiu vystúpil poslanec Národnej rady Slovenskej republiky a poslanec miestneho 

zastupiteľstva pán Vojtech Tóth, MBA. 

p. Tóth: Poďakoval za vyčerpávajúcu správu a opýtal sa, ako mestská polícia zabezpečuje 

hliadkovú činnosť v piatok a počas víkendových dní vo večerných a nočných hodinách pri 

obchodných centrách a pohostinstvách, teda na miestach, kde sa stretávajú skupinky mladých 

ľudí a narušujú verejný poriadok.   

Mgr. Marcin: Odpovedal, že počas nočných služieb vykonáva mestská polícia aj nočnú 

hliadkovú činnosť, pôsobí tu jedna hliadka. Mestská polícia nemá informácie, na akých 

uliciach sa nachádzajú osoby, ktoré narušujú verejný poriadok. Dodal, že pokiaľ majú občania 

znalosti o takýchto miestach, je potrebné mailom alebo telefonicky na čísle 159 kontaktovať 

mestskú políciu. Každá hliadka obdrží inštruktáž, aby v piatky a soboty preventívne 

vykonávala preventívno-bezpečnostné akcie zamerané na mladistvých a maloletých, hlavne 

čo sa týka požívania alkoholických nápojov. Avšak nedokážu obsiahnuť celé sídlisko KVP. 

Tiež uviedol, že občania si myslia, že v prípade podnetu alebo oznamu mestská polícia 

situáciu nerieši. Pokiaľ máme len jednu hliadku, tak nie je možné obsiahnuť celé sídlisko. Na 

záver dodal, že mestská polícia na vytipovaných uliciach a pred obchodnými centrami 

vykonáva previerky. Taktiež privolaná hliadka na mieste robí fotodokumentáciu, ktorá slúži 

ako dôkazový materiál.  

Starosta: Povedal, že vďaka iniciatíve pani poslankyne Adamčíkovej stanica mestskej polície 

na KVP má na starosti obvody Sídlisko - KVP, Luník IX a Myslava, vypadla mestská časť 
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Pereš a Lorinčík. Podľa dostupných informácií sa denne pohybuje jedna dvojčlenná 

motorizovaná hliadka, teda aj v piatok a počas víkendov. Táto hliadka môže byť v prípade 

potreby odvolaná aj na iné úkony v rámci mesta Košice, hlavne do starého mesta. 

Mgr. Marcin: Pokiaľ v súčasnej dobe nie je problém s čerpaním dovoleniek alebo 

práceneschopnosťou, hliadky posilňujú a tiež kombinujú pešie aj motorizované hliadky. 

V nočných hodinách jeden až dve hliadky vykonávajú preventívno-bezpečnostné akcie pri 

obchodných centrách, zameriavajú sa hlavne na kontrolu požívania alkoholických nápojov 

u mladistvých. V poslednom čase evidujú úpadok práceneschopnosti príslušníkov mestskej 

polície. Uviedol, že sa osobne pred pár dňami zúčastnil na bezpečnostnej akcii zameranej na 

dodržiavanie všeobecne záväzného nariadenia zo strany majiteľov psov. Obyvateľov, ktorých 

stretol a príslušník mestskej polície kontroloval, veľakrát sa pochvalne vyjadrili, že v teréne 

sa pohybuje viac hliadok mestskej polície. Dodal, že od 7:30 hodiny do 8:00 hodiny osobne 

prešiel priechody pre chodcov, kde príslušníci mestskej polície vykonávajú dohľad v čase 

zvýšeného pohybu školákov. Zo strany verejnosti bola spokojnosť. Tiež povedal, že sa snažia 

preferovať sídlisko KVP.  

Starosta: Poďakoval veliteľovi mestskej polície a povedal, že v prípade narušenia poriadku na 

úseku občianskeho spolunažívania alebo čistoty verejného priestoru, občania môžu priamo 

kontaktovať mestskú políciu na čísle 159. Pri miestnom zastupiteľstve je zriadená Komisia 

verejného poriadku, ktorej členmi sú zástupcovia mestskej aj štátnej polície, poslanci aj 

obyvatelia sídliska, a občan v prípade dlhodobého alebo akútneho problému, napr. výskyt 

asociálov a pod., sa môže zúčastniť jej zasadnutia.   

p. Koszoru: Povedal, že oceňuje predloženú správu a aj to, že v uliciach, v okolí škôl a škôlok 

vidno viac peších hliadok, čo si všimli aj občania, a bude rád, ak pešie hliadky budú vo svojej 

činnosti pokračovať. Z negatívnej strany spomenul, že minulé volebné obdobie miestne 

zastupiteľstvo schválilo všeobecne záväzné nariadenie,  ktorým sa vymedzujú miesta voľného 

pohybu psov a psov na vôdzke. Bežne sa toto nariadenie nedodržuje. Osobne sa v rámci 

prieskumu opýtal majiteľov psov, či stretli policajta, ktorý ich kontroloval. Väčšinou sú psy 

voľne pustené, a to aj v okolí škôlok a škôl. Preto požiadal o kontrolu tohto všeobecne 

záväzného nariadenia. V kontexte obmedzených personálnych možností sa opýtal, či má naša 

stanica mestskej polície popri dohľade nad dopravno-bezpečnostnou situáciou pri školách 

v ranných hodinách kapacity aj na kontrolu tohto nariadenia, a to hlavne v ranných hodinách, 

alebo sú tieto kapacity skôr dostupné v popoludňajších hodinách. V prípade obmedzených 

kapacít, či je spôsob, ako situáciu riešiť. 

Mgr. Marcin: Uviedol, že kapacity sú obmedzené, ale problém riešia formou plánovania. 

Dodal, že preventívno-bezpečnostné akcie nechcú vykonávať v pravidelnom čase, striedajú 

ich aj v sobotu a nedeľu. Tiež informoval, že na minulotýždňovom stretnutí na Obvodnom  

oddelení Policajného zboru Košice Sídlisko KVP dohodli súčinnosť pri spoločnej akcii 

zameranej na problémy s cyklistami, kolobežkármi aj s neprispôsobivými osobami. Čo sa 

týka psov, na zasadnutí Komisie verejného poriadku požiadal, aby v rámci možností boli 

tabuľky „Zákaz vodiť psov“ umiestnené napr. pri obchodných centrách zo všetkých strán.  

p. Ivanecká: Opýtala sa, koho treba kontaktovať a aké úkony treba vykonať v prípade, ak 

vidíme na verejnom priestranstve ležať občana. 

Mgr. Marcin: Odpovedal, že ideálne je volať číslo 112, následne operátor linky situáciu 

vyhodnotí a v prípade potreby vyšle záchranárov prípadne hliadku polície.      

Starosta: Na záver poďakoval veliteľovi Mestskej polície Košice - stanice KVP Mgr. Jozefovi 

Marcinovi. 

  

Keďže do diskusie sa už nikto neprihlásil, starosta ju uzavrel a slovo dostala návrhová 

komisia k predneseniu návrhu na uznesenie.   

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  
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berie na vedomie   

Správu Mestskej polície Košice - stanice KVP o bezpečnostnej situácii na sídlisku KVP za 

obdobie od 01. 07. 2022 do 31. 12. 2022.           

 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

5. Správy z výročných schôdzí Denného centra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 

Starosta: Uviedol bod programu rokovania a k prerokovávanému bodu otvoril diskusiu. 

 

V diskusii nikto nevystúpil, starosta ju ukončil a požiadal návrhovú komisiu o prečítanie 

návrhu na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie    

a)  Správu z výročnej schôdze Denného centra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP (utorok) 

     zo dňa 28. 02. 2023   
b)  Správu z výročnej schôdze Denného centra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP (štvrtok) 

     zo dňa 02. 02. 2023.   
 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

6. Plán práce Denného centra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2023 

Starosta: Otvoril ďalší bod programu rokovania s tým, že občania sa pýtali, akým spôsobom 

by sa mohli zapojiť do činnosti našich centier. Na úrovni mestskej časti fungujú dva kluby. 

Informácie občanom poskytne Oddelenie stratégie a rozvoja, pod ktoré spadá agenda kultúry 

a sociálnych vecí. Každý klub má svoju vedúcu, členovia sa stretávajú spravidla v utorok 

a štvrtok poobede v Dennom centre mestskej časti na Cottbuskej 36. Poplatky za členstvo v 

klube sú nízke, členovia získajú v rámci organizovaných podujatí veľa benefitov. Vyzval 

občanov, aby sa neváhali prihlásiť.      

Do diskusie nebol nikto prihlásený, starosta ju uzavrel a návrhová komisia prečítala návrh na 

uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie     

Plán práce Denného centra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2023.   
                    

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 11 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 11, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

7. Informatívna správa o zrealizovaných komisiách pre výberové konania za obdobie od  

01. 12. 2022 do 31. 01. 2023 

Starosta: Uviedol siedmy bod rokovania a povedal, že v zmysle predloženej informatívnej 

správy sa uskutočnilo zasadnutie komisie pre výber dodávateľa na predmet zákazky: 

Elektronické stravovacie karty - pre zamestnancov mestskej časti a  k  bodu rokovania otvoril 

diskusiu.  
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Keďže sa nikto z prítomných nehlásil, starosta ju ukončil a slovo dostala návrhová komisia 

k predneseniu návrhu na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie     

Informatívnu  správu  o  zrealizovaných  komisiách  pre  výberové  konania  za  obdobie  od  

01. 12. 2022 do 31. 01. 2023. 

 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

8. Kontrola plnenia uznesení 

Starosta: Otvoril bod programu rokovania a informoval, že predkladateľom materiálu je 

zástupca starostu Ing. Roman Matoušek. K prerokovávanému bodu otvoril diskusiu.  

 

V diskusii nikto nevystúpil, starosta ju uzavrel a požiadal návrhovú komisiu o prečítanie 

návrhu na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

a) zaraďuje uznesenia z II. rokovania miestneho zastupiteľstva zo dňa 21.12.2022, z  III. 

    rokovania zo dňa 16.02.2023 a z predchádzajúcich rokovaní miestneho zastupiteľstva takto: 

- k splneným úlohám uznesenia  č. 317/b, 25/a, 25/b, 25/c, 30/a, 30/b, 30/c, 30/d   

- k úlohám v plnení uznesenia  č.180,  181/b, 351, 353, 362, 18, 19,  20/b,  21, 22, 23, 

24, 28 

b) berie na vedomie  

     informáciu o plnení uznesení miestneho zastupiteľstva podľa predloženého návrhu. 

 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

9. Správy o činnosti kontrolóra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

      - kontrola č. 10/2022, č. 1, 2/2023 

Starosta: Uviedol bod programu a slovo udelil predkladateľovi materiálu Ing. Ladislavovi 

Takáčovi, PhD., LL.M., MPA - kontrolórovi mestskej časti. 

Ing. Takáč, PhD.: Na úvod povedal, že poslanecký zbor obdržal závery z troch kontrol. Na 

základe záverov skonštatoval, že v kontrolách neboli zistené nedostatky, ktoré by mali dopad 

na účelnosť, hospodárnosť a efektívnosť vynakladania finančných prostriedkov daňových 

poplatníkov. Taktiež skonštatoval, že povinná osoba, teda mestská časť má procesy zvládnuté 

v súlade so všeobecne-záväznými právnymi predpismi.  

Starosta: K bodu programu otvoril diskusiu.  

Do diskusie sa nikto nehlásil, starosta ju ukončil a návrhová komisia predniesla návrh na 

uznesenie.    

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie 

a)  Správu kontrolóra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP pod označením 10/2022  

     - Kontrola príjmov, výdavkov a finančných operácií za I. polrok 2022   
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b)  Správu kontrolóra Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP pod označením 1/2023  

     - Kontrola plnenia uznesení miestneho zastupiteľstva za II. polrok 2022 

c)  Správu kontrolóra Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP pod označením 2/2023  

     - Kontrola dodržiavania zákonných lehôt pred hlasovaním o VZN, o zámere v režime 

       osobitného zreteľa, o rozpočte, záverečnom účte a pod. za rok 2022   

 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 11 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 11, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

10. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP č.  

30/2023 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území 

Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 
Starosta: Otvoril ďalší bod schváleného programu rokovania. Uviedol, že pred rokmi 

kompetencia určovania prevádzkovej doby prevádzok prešla z mestských častí na mesto 

Košice. Mestské zastupiteľstvo v Košiciach schválilo zmenu štatútu, na základe ktorej prešla 

opäť táto kompetencia na mestské časti. Teda mestské časti majú právomoc určovať 

prevádzkovú dobu rôznych typov prevádzok. Otváracie časy sú záväzné a kontrolu vykonáva 

mestská polícia. V prípade, že nariadenie bude schválené a nadobudne účinnosť, bude 

zverejnené na úradnej tabuli a webovej stránke mestskej časti. K bodu rokovania otvoril 

diskusiu.  

p. Koszoru: Na úvod povedal, že je rád, že mestská časť má opäť o niečo silnejšie 

kompetencie. Na zasadnutí Komisie výstavby, dopravy a životného prostredia k tomuto bodu 

prijali aj uznesenie, a to k § 4, ktorý hovorí o otváracom čase pohostinstiev. Dôvodom bola 

spätná väzba od obyvateľov, hlavne od rodičov a starších spoluobčanov, ktorým vadia v 

dopoludňajších hodinách alkoholom posilnení obyvatelia a ktorí musia strpieť takéto 

správanie. Preto členovia komisie navrhli upraviť otvárací čas pre pohostinstvá, a to posunúť 

na 8:00 hodinu. Z dôvodu korektnejšej diskusie návrh predniesol na sociálnych sieťach, aby 

vznikol väčší priestor na diskusiu. Preto nový návrh na zmenu predloží na rokovaní miestneho 

zastupiteľstva v lete. 

Starosta: Uviedol, že toto všeobecne záväzné nariadenie momentálne platí na úrovni mesta. 

Na poslaneckom stretnutí vyplynulo, že zo strany občanov existujú podnety, ktorým prekáža 

popíjanie alkoholu od 6:00 hodiny ráno. Teda ako vyplýva z návrhu pána poslanca Koszoru, 

ktorý sa týka zmeny určovania otváracích hodín pohostinstiev, tento je plne v kompetencii 

miestneho zastupiteľstva. V prípade dohody poslanecký zbor vie upraviť otváracie hodiny na 

ktoromkoľvek rokovaní miestneho zastupiteľstva.   

 

V diskusii už nikto z prítomných nevystúpil, preto ju starosta uzavrel a slovo dostala 

návrhová komisia k prečítaniu návrhu na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

schvaľuje     

Všeobecne záväzné nariadenie Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP č. 30/2023 o pravidlách 

času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území Mestskej časti Košice - Sídlisko 

KVP podľa predloženého návrhu.     
 

 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  
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11.  Informatívna správa o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie 

       november 2022 

Starosta: Otvoril tento bod rokovania a diskusiu k nemu. 

 

Do diskusie sa nikto neprihlásil, starosta ju ukončil a požiadal návrhovú komisiu o  

prednesenie návrhu na uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie   

Informatívnu správu o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie november 2022.  
 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

12.  Informatívna správa o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie 

       december 2022 

Starosta: Otvoril ďalší bod rokovania a diskusiu k nemu.    

 

V diskusii nikto nevystúpil, starosta ju uzavrel a slovo dal návrhovej komisii, aby prečítala 

návrh na uznesenie.   

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

berie na vedomie   

Informatívnu správu o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie december 2022.  
 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

13.  Návrh na I. zmenu rozpočtu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2023 

Starosta: Otvoril bod programu rokovania a povedal, že na základe upozornenia kontrolóra 

mestskej časti na chybu predkladáme opravený materiál. K bodu otvoril diskusiu.  

p. Matoušek: Predniesol stanovisko Finančnej komisie na zasadnutí ktorej boli prerokované 

všetky materiály ekonomického charakteru. Finančná komisia odporúča miestnemu 

zastupiteľstvu schváliť zmenu rozpočtu podľa predloženého návrhu. 

Starosta: Dodal, že tento rozpočet pri schvaľovaní nazval ako kritický a krízový. Situácia sa 

vyvíja každým dňom, preto predpokladá, že prídu aj ďalšie zmeny rozpočtu. Do rozpočtu 

bolo potrebné zapracovať ceny energií, príspevky na ubytovanie LEX Ukrajina, ktoré sú 

vyplácané občanom - vlastníkom bytov na území mestskej časti. Situácia je náročná, stále nie 

je schválený mestský rozpočet. Na úrovni mesta prebiehajú diskusie, či by peniaze určené pre 

obce na pomoc Ukrajincom mali mestské časti v nejakom pomere vyplatiť späť mestu Košice. 

Uviedol, že podľa jeho názoru v prípade takejto dohody, starosta nemá oprávnenie peniaze 

zapracované a rozpočtované v rozpočte jednorazovo presunúť. Preto bude potrebný súhlas 

poslaneckého zboru. Z pohľadu prijímaných zákonov je situácia vážna. Na úrovni samospráv 

čelíme vysokým výdavkom za energie, zvyšovaniu mzdových nákladov a pod. Aj keď bola 

schválená prvá pomoc Ukrajine, na úrovni mesta sa financie vytrácajú. Čo sa týka 

kapitálových výdavkov a investícií, riešime len tie projekty, ktoré sú financované z externých 

zdrojov. Z vlastných zdrojov nedokážeme urobiť nateraz nič.  
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p. Tóth: Povedal, že na ministerstve bolo riešené preplácanie výdavkov na Ukrajinu tak, aby 

finančné prostriedky smerovali priamo k mestským častiam a nemuselo ich rozdeľovať mesto, 

keďže mestské časti priamo poskytujú pomoc. Tiež dodal, že pri pandémii v prvej vlne vieme, 

ako sa mesto zachovalo.  

Starosta: Povedal, že chápe a aj oceňuje túto pomoc, ale na druhej strane treba uznať, že aj 

Magistrát mesta Košice aj Magistrát mesta Bratislava mali isté výdavky. Pri pandémii štát 

avizoval 5,00 EUR na testovanú osobu, my sme tieto peniaze od mesta Košice nedostali. 

Mesto nám poslalo len reálne výdavky 2,20 EUR a zvyšok si nechali. Teraz je pripravovaná 

výzva v rámci Operačného programu IROP s tým, že mestské časti sú oprávneným 

žiadateľom, a mesto Košice nás žiada o solidaritu. Tiež dodal, že osobne nemá  nič proti 

solidarite, ale v rozpočte mesta sú škrtnuté kapitálové transfery pre mestské časti vo výške 1,1 

milióna EUR, ktoré mesto ušetrí. Mestské časti sa spoliehali na to, že keď nedostanú tieto 

financie, vykryjú výdavky z peňazí určených na Ukrajinu. Prebieha diskusia o prerozdelenie v 

pomere 50 % na 50 %. Pre nás je alokovaných zhruba 330 000 EUR. Avšak na začiatku mesto 

Košice zmenilo štatút a celú agendu Ukrajincov hodilo na mestské časti.  

p. Koszoru: Poznamenal, že týmto materiálom sa zaoberala Komisia výstavby, dopravy 

a životného prostredia a odporúča materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

Na margo spomenutej informácie ohľadom preplácania výdavkov LEX Ukrajina uviedol, že 

popri množstve kompetencií, ktorými mestská časť disponuje a výdavkoch, nie je 

v budúcnosti žiadny priestor, aby sa mestské časti s mestom Košice delili. Taktiež na 

zasadnutí mestského zastupiteľstva sa zaoberajú otázkou nedostatočného financovania 

mestských častí.    

 

Do diskusie sa už nikto z prítomných neprihlásil, starosta ju ukončil a slovo dostala návrhová 

komisia k prečítaniu návrhu na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

schvaľuje    

I. zmenu rozpočtu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2023 podľa predloženého 

návrhu.  
  

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

14.  Návrh na zmenu Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Mestskej časti  
       Košice - Sídlisko KVP 
Starosta: Uviedol ďalší bod rokovania a na úvod informoval, že na základe Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP je určené 

nájomné nájomníkom, ktorí majú prevádzky v priestoroch zverených do správy mestskej 

časti, alebo sú majetkom mestskej časti. V roku 2019 sme sa pozreli na všetky nájomné 

zmluvy a zistili sme, že nájomné zmluvy a výška nájmu bola určovaná podľa toho, v akom 

období bola nájomná zmluva uzavretá. Objavili sme dosť veľké anomálie. V roku 2019 sme 

pracovali na tom, aby sme našli systém prijateľný pre subjekty aj pre mestskú časť. Na 

začiatku roka 2020 sme pripravený materiál chceli predložiť na rokovanie miestneho 

zastupiteľstva, avšak v marci bol vyhlásený núdzový stav kvôli pandémii. V tejto súvislosti sa 

poďakoval poslaneckému zboru za prístup ku každému subjektu, ktorému bolo na základe 

žiadosti odpustené nájomné v rámci výzvy z Ministerstva hospodárstva SR. Zároveň v rámci 

LEX Ukrajina platilo, že 18 mesiacov sme nemohli upravovať výšku nájmu daného nájomcu. 

Teraz je mestská časť v kríze, pribudli nám kompetencie, od mesta Košice dostávame menej 

financií a v správe máme objekty, ktoré sa rozpadávajú. Predložený návrh znamená zvýšenie 
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cien nájmov. Na druhej strane tieto ceny sú neporovnateľné s tými, ktoré by nájomcovia 

získali od podnikateľských subjektov. Zároveň sme porovnali ceny nájmov v iných mestských 

častiach, tie naše sú nižšie. Určili sme bonitu jednotlivých budov a koeficient vzhľadom na 

stav budovy. Nájmy sú zložené z dvoch častí - nájom platený mestskej časti a samostatne 

energie. Finančné prostriedky z nájmov naviac chceme spätne investovať do renovácie budov. 

Avšak nebudeme bezhlavo dvíhať nájmy, ale na druhej strane v zmysle zákona sa samospráva 

musí správať k svojmu majetku hospodárne a nakladať s ním podľa najlepšieho vedomia 

a svedomia a sledovať verejný záujem. Poslanecký zbor požiadal o schválenie materiálu. 

Dodal, že po schválení zmeny zásad bude mestská časť komunikovať s každým nájomcom.   

p. Koszoru: Povedal, že témou bývalej materskej školy na Bauerovej ulici sa Komisia 

výstavby, dopravy a životného prostredia zaoberala na svojich rokovaniach už viackrát.  

Dodal, že jednoznačne došlo k všeobecnej zhode a to, že je nutné prehodnotiť a zrušiť 

niektoré osobitné zretele, lebo situácia je neúnosná a táto budova si žiada investície. Ak má 

mestská časť investovať, tak v rámci našich rozpočtových možností nemôžeme mať toľko 

osobitných zreteľov. Navrhovanú zmenu zásad podporí hlasovaním.   

Ing. Takáč, PhD.: Povedal, že podporuje tento zámer. S majetkom v správe mestskej časti sa 

má hospodáriť účelne, výber nájomného, ktorý nepokryje fond obnovy, nepovažuje za účelné 

hospodárenie. Taktiež nie je účelné vynakladať finančné prostriedky daňových poplatníkov z 

podielových daní na rekonštrukciu budov pre podnikateľov. Na záver dodal, že mnohé 

osobitné zretele nespĺňajú svoju podstatu.  

Starosta: V ťažkých časoch sme pomohli my, ale teraz sme sa ocitli v situácii, že potrebujeme 

pomôcť.  

 

Keďže v diskusii nikto nevystúpil, starosta ju ukončil a požiadal návrhovú komisiu 

o prečítanie návrhu na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP      

a)  schvaľuje zmenu Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Mestskej časti Košice - 

     Sídlisko KVP podľa predloženého návrhu 

b)  žiada  starostu Mestskej časti  Košice - Sídlisko KVP o prehodnotenie výšky nájomného v  

     platných  nájomných  zmluvách v  súlade  so  zmenou  Zásad  hospodárenia  a   nakladania 

     s majetkom Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP.       
 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

15.  Návrh na zmeny a doplnenie Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva 

       Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 

Starosta: Otvoril bod rokovania návrh na zmenu a doplnenie rokovacieho poriadku a diskusiu 

k nemu.   

Ing. Takáč, PhD.: Informoval poslanecký zbor, že niektoré zmeny rokovacieho poriadku  

vyplynuli z jeho odporúčaní z predchádzajúcich kontrol.  

Do diskusie sa nikto neprihlásil. Starosta diskusiu uzavrel a návrhová komisia prečítala návrh 

na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

schvaľuje     

zmeny a doplnenie Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - 

Sídlisko KVP podľa predloženého návrhu.     
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Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

16. Informácia o predložení žiadosti o poskytnutie príspevku na základe výzvy Fondu na 

podporu športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 

športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 pre projekt „Skatepark na KVP“- 

poslanecký návrh 

Starosta: Uviedol ďalší bod programu rokovania a slovo dal predkladateľovi materiálu Ing. 

Romanovi Matoušekovi - zástupcovi starostu.  

p. Matoušek: Povedal, že bod č. 16 bol predložený ako doplňujúci bod programu rokovania a 

prečítal návrh na uznesenie v znení: Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko 

KVP schvaľuje za a) predloženie Žiadosti o poskytnutie príspevku oprávneným žiadateľom 

Mestskou časťou Košice - Sídlisko KVP za účelom realizácie projektu s názvom „ Skatepark 

na KVP“, na základe výzvy Fondu na podporu športu v rámci programu „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 vo výške celkových 

oprávnených výdavkov projektu 495 068,27 EUR s DPH, za b) zabezpečenie realizácie 

projektu v súlade s podmienkami poskytnutia príspevku, za c) zabezpečenie finančných 

prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 36 111,11 EUR s DPH 

z rozpočtu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP a spolufinancovanie vo výške 190 000 EUR 

s DPH z rozpočtu Košického samosprávneho kraja, minimálne vo výške 30 %  z celkových 

oprávnených výdavkov na projekt v súlade  s podmienkami poskytnutia príspevku, za d) 

zabezpečenie financovania prípadných ďalších výdavkov z rozpočtu mestskej časti, za e) 

zabezpečenie financovania prevádzky a udržateľnosti projektu minimálne 10 rokov po 

ukončení realizácie projektu.  

p. Koszoru: Poďakoval vedeniu mestskej časti a zamestnancom miestneho úradu za skvelú 

prácu, ktorá sa týka projektovej pripravenosti. Dodal, že vďaka tomu vieme posúvať sídlisko 

aj v takýchto krízových časoch vpred a obyvatelia tak majú prínos, aj keď rozpočet je 

oklieštený. Na záver povedal, že ako poslanec žiadosť podporí. 

p. Matoušek: Úspech na tomto projekte patrí vedúcej Oddelenia stratégie a rozvoja Mgr. 

Rácovej v spolupráci s Ing. Čopom.  

Starosta: Doplnil informácie o projekte skateparku v lokalite pod mostom na Moskovskej 

ulici. Tiež uviedol, že v zahraničí je bežné, že takéto skateparky sa budujú pod mostom, ktorý 

plní prirodzene funkciu strechy, ale zároveň je to otvorené priestranstvo. Skatepark na KVP je 

na rozdiel od iných skateparkov v Košiciach na strednej úrovni a je určený pre skaterov 

a kolobežkárov na vyššej úrovni. Pri návrhu sme spolupracovali so Slovenskou 

skateboardovou asociáciou a odborníkmi. Najbližší skatepark tejto úrovne je v Poprade. 

V prípade vybudovania skateparku sa v jeho priestoroch budú môcť konať celoslovenské 

súťaže. Celková suma projektu sa pohybuje na úrovni 500 000 EUR s DPH s tým, že 190 000 

EUR mestská časť získala z rozpočtu Košického samosprávneho kraja v rámci dotačnej 

výzvy. Tiež uviedol, že spolu s naším príspevkom chceme dať dokopy 45 %  z tejto sumy 

a 55 % sumy budeme žiadať z Fondu na podporu športu. Výzva je avizovaná na začiatok 

apríla, a to, či sme boli úspešní, budeme vedieť v mesiacoch  jún-júl. V zmysle grantu 

z Košického samosprávneho kraja musíme začať s realizáciou 1. etapy, začali sme proces 

verejného obstarávania. V prípade, že sa podarí získať finančné prostriedky z Fondu na 

podporu športu, tak skatepark postavíme celý, ak nie, tak Fond na podporu športu avizuje 

druhú výzvu na konci roka, do ktorej sa môžeme hlásiť znova. Je to pre nás jediná cesta, 

poďakovanie patrí Mgr. Rácovej, Ing. Čopovi a ich kolegom, ktorí sa na projekte podieľali.  

Ing. Takáč, PhD.:  Dodal, že každá spoluúčasť je dobrá.  

Starosta: Uviedol, že najnižšia spoluúčasť je vo výške 30 % oprávnených výdavkov, 

dobrovoľne sme spoluúčasť zvýšili na 45 % z dôvodu, že v rámci hodnotenia kritérií po 
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konzultáciách s pracovníkmi Fondu na podporu športu získame viacej bodov. To znamená, že 

tak zvýšime šance, aby naša dotácia bola úspešná.  

V diskusii už nikto z prítomných nevystúpil, preto ju starosta ukončil a požiadal návrhovú 

komisiu, aby prečítala návrh na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie - návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

schvaľuje  

a) predloženie Žiadosti o poskytnutie príspevku oprávneným žiadateľom Mestskou časťou 

Košice - Sídlisko KVP za účelom realizácie projektu s názvom „ Skatepark na KVP“, na 

základe výzvy Fondu na podporu športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 

a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 vo výške celkových oprávnených 

výdavkov projektu 495 068,27 EUR s DPH; 

b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia príspevku;  

c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

vo výške 36 111,11 EUR s DPH z rozpočtu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP a  

spolufinancovanie vo výške 190 000 EUR s  DPH z  rozpočtu Košického samosprávneho 

kraja, minimálne vo výške 30 %  z celkových oprávnených výdavkov na projekt v súlade  

s podmienkami poskytnutia príspevku;  

d) zabezpečenie financovania prípadných ďalších výdavkov z rozpočtu mestskej časti;  

e) zabezpečenie financovania prevádzky a udržateľnosti projektu minimálne 10 rokov po 

ukončení realizácie projektu.  

 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

17.  Interpelácie 

Starosta: Otvoril bod rokovania interpelácie. Nikto z poslancov sa neprihlásil, starosta uzavrel 

tento bod rokovania. 

 

18.  Otázky poslancov 

Starosta: Uviedol bod otázky poslancov. Zo strany poslaneckého zboru nezazneli žiadne 

otázky, starosta ukončil bod rokovania otázky poslancov. 

 

19.  Rôzne 

Starosta: Otvoril bod programu rôzne a diskusiu k nemu. 

p. Matoušek: Predložil poslanecký návrh na zriadenie a voľbu členov Komisie pre 

vybavovanie petícií a Komisie pre vybavovanie sťažností a prečítal návrh na uznesenie 

v znení:  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za a) zriaďuje v zmysle 

ustanovenia § 15 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov komisie miestneho zastupiteľstva a to:  Komisiu pre vybavovanie petícií a Komisiu 

pre vybavovanie sťažností, za b) volí týchto poslancov za členov Komisie pre vybavovanie 

petícií:  Iveta Adamčíková, PaedDr. Zdeno Bartók, Mgr. Marián Horenský, PhD., za c) volí  

týchto poslancov za členov Komisie pre vybavovanie sťažností:  Iveta Adamčíková, PaedDr. 

Zdeno Bartók, Mgr. Marián Horenský, PhD., Náhradníci: Ing. Roman Matoušek, Bc. Marián 

Podolinský.  

p. Matoušek: Predložil aj druhý poslanecký návrh na uznesenie ako predseda Finančnej 

komisie, ktorý prečítal. Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP berie na 

vedomie vzdanie sa členstva Ing. Františka Palka  - neposlanca vo Finančnej komisii ku dňu 

22. 03. 2023 na vlastnú žiadosť.  
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p. Pach: Informoval prítomných, že pred zasadnutím miestneho zastupiteľstva pán Štefančík 

prejavil záujem vystúpiť v bode rôzne.    

Starosta: Požiadal poslanecký zbor o vyjadrenie všeobecného súhlasu s udelením slova 

občanovi v trvaní 5 minút.  Po udelení súhlasu poslaneckého zboru starosta odovzdal slovo 

obyvateľovi mestskej časti pánovi Romanovi Štefančíkovi.  

Pán Štefančík: Povedal, že na zasadnutie miestneho zastupiteľstva prišiel, aby sa touto formou 

poďakoval za prácu, ktorú mestská časť dokázala urobiť pre obyvateľov za posledných päť 

rokov.   

Starosta: Poďakoval pánovi Štefančíkovi a dodal, že poďakovanie si všetci veľmi vážime 

a berieme to ako ocenenie našej spoločnej snahy.  

p. Adamčíková: Predložila poslanecký návrh na uznesenie v znení: Miestne zastupiteľstvo 

Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP berie na vedomie vzdanie sa členstva Ing. Marty 

Sidorjakovej - neposlankyne v Sociálnej a zdravotnej komisii ku dňu 22. 03. 2023 na vlastnú 

žiadosť. 

Starosta: V bode rôzne ďalej informoval o zmene organizačnej štruktúry a o zrušení 

pracovných pozícií, keďže pracovná pozícia správca technických zariadení bola presunutá do 

Podniku služieb KVP s. r. o. Nová organizačná štruktúra je zverejnená na webovej stránke 

mestskej časti. Dodal, že prednosta miestneho úradu Ing. Michalus, ktorý pôsobí v Asociácii 

prednostov úradov miestnej samosprávy v SR, obhájil svoje miesto vo výbore. Taktiež 

informoval o situácii s prístreškami MHD, ktorá má dopad na každodenný život občanov. 

Uviedol, že mestská časť podpísala zmluvu s novým dodávateľom a prevádzkovateľom 

prístreškov MHD Akzent Bigboard, a. s. v čase, keď spoločnosť euroAWK, spol. s. r. o. 

tvrdila, že prístrešky bude odstraňovať postupne. Z tohto pohľadu sa zachovali veľmi 

neeticky. V znení novej zmluvy spoločnosť v priebehu dvoch rokov vymení všetky prístrešky 

na sídlisku. Prístrešky boli odstránené veľmi neodborne a hrozili dokonca úrazy. Priamo na 

miesto bola privolaná aj mestská polícia. Zatiaľ nemáme informácie o riešení vzniknutej 

situácie. Nová firma nám vyšla v ústrety a avizuje, že prvé prístrešky MHD v počte 10 kusov 

budú namontované v priebehu mesiaca apríl, ďalšie v priebehu letných mesiacov. Ďalej 

informoval, že všetky prístrešky sú už vo výrobe, tiež riešime ich vizuál. Spolu s výmenou 

prístreškov prebehne na zastávkach výmena dlažby, našim cieľom je aj výmena lavičiek. 

Mesto Košice nás informovalo, že do operačného plánu obnovy Slovenska boli zaradené aj 

projekty rekonštrukcie zastávok, na konci roka budeme vedieť, či sme boli úspešní a budú 

obnovené z európskych peňazí.  

Ing. Michalus: Doplnil informáciu  a uviedol, že minulý týždeň sa uskutočnilo celoslovenské 

stretnutie prednostov, na ktorom bola prezentovaná firma Akzent Bigboard, a. s., ktorá vyrába 

prístrešky MHD a budú osadené na našom sídlisku. Taktiež informoval o výberových 

konaniach, ktoré sa uskutočnili v mesiaci február až do zasadnutia miestneho zastupiteľstva.  

Uviedol, že plán obstarávaní je od začiatku roka nahustený. Novelou zákona o verejnom 

obstarávaní sa tento proces stal transparentnejší. Verejné obstarávanie prebieha elektronickou 

formou, z hľadiska procesu je to jednoduchšie, ale pre nás nové. Transparentnosť musí byť 

z našej strany garantovaná odbornosťou. Ďalej informoval o priebehu verejných obstarávaní 

a to na:   

-  výber dodávateľa na Realizáciu zelenej strechy budovy miestneho úradu - súťaž ešte nie je 

vyhodnotená, 

-  výber dodávateľa na realizáciu Fotovoltického lokálneho zdroja - súťaž má byť ukončená 

do 24. 03. 2023, 

-  výber dodávateľa na Údržbu komunikácií v Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP - súťaž 

je  už ukončená, proces je v štádiu podpisovania zmluvy s víťazom. 

Ďalšie verejné obstarávanie na Nákup komunálneho vozidla na umývanie a čistenie/umývanie 

plôch a komunikácií už prebehlo, dokonca opakovane - súťaž bola vyhodnotená ako úspešná. 

Momentálne prebieha verejné obstarávanie na výber dodávateľa na skatepark. Prednosta  

miestneho úradu tiež informoval o stave zametania a čistenia zimného posypu a uviedol, že 
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oproti minulému roku čistenie trvalo o pár dní dlhšie, ale k dnešnému dňu sú práce ukončené. 

Avšak ešte bude prebiehať naša zvýšená kontrola.   

p. Koszoru: Na margo zberu kamienkov sa opýtal, že dostal podnet od obyvateľa 

Wuppertálskej ulice, ktorý postrehol, že aj po zbere zimného posypu ostal na ceste pás 

kamienkov. Ohľadom zastávok MHD Komisia výstavby, dopravy a životného prostredia 

rokovala aj o možnom preložení zastávok na Klimkovičovej ulici z dôvodu výmeny 

prístreškov MHD. Komisia odporúča preložiť prístrešky hlavne z bezpečnostných dôvodov. 

Na záver sa opýtal, či dôjde k ich preloženiu. 

Ing. Michalus: Povedal, že zimný posyp sa vykonáva na chodníkoch aj cestách, na jar 

nachádzame kamienky hlavne na parkoviskách. Pri odstraňovaní posypového materiálu sme 

požiadali vodičov parkujúcich áut, aby uvoľnili miesta, aby sme vedeli posyp odstrániť. 

Avšak nevieme naraz označiť značkami celé sídlisko. Taktiež poďakoval mestskej polícii za 

spoluprácu. Dodal, že na parkovisku na Wuppertálskej ulici naši pracovníci ručne vymetali 

kamienky z pod zaparkovaných áut na cestu, firma, s ktorou máme uzavretú zmluvu na 

strojové čistenie ciest, kamienky vyzbierala. Dnes bolo autom všetko vyzametané a odvezené. 

Tento odpad z ciest a chodníkov sa odváža na likvidáciu a recykláciu do Kositu, pretože nie je 

v našich silách odpad recyklovať. Za odvoz sa platí. Pokiaľ ide o presun zastávok, ten bol  

riešený aj v minulých rokoch, prebehol prieskum medzi obyvateľmi, výsledok bol  50 % 

na 50 %.  

Starosta: Odpovedal, že dve zastávky na Klimkovičovej ulici pri vežiakoch budú presunuté, 

ostatné zastávky ostávajú na pôvodnom mieste. K presunu dôjde hlavne z dôvodu, aby bol 

zabezpečený bezpečný prechod obyvateľov k zastávkam MHD. Situáciu sme riešili na úrovni 

Dopravného podniku mesta Košice aj mesta Košice.   

 

V bode rôzne sa do diskusie už nikto z prítomných neprihlásil, starosta ukončil bod rôzne 

a požiadal návrhovú komisiu o prečítanie predložených návrhov na uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie - Poslanecký návrh Ing. Romana Matoušeka.  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  berie na vedomie  

vzdanie  sa  členstva  Ing.  Františka  Palka - neposlanca  vo  Finančnej  komisii  ku  dňu  

22. 03. 2023 na vlastnú žiadosť.  

 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

Návrh na uznesenie - Poslanecký návrh pani Ivety Adamčíkovej.   

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP berie na vedomie  

vzdanie sa členstva Ing. Marty Sidorjakovej - neposlankyne v Sociálnej a zdravotnej komisii 

ku dňu 22. 03. 2023 na vlastnú žiadosť.  

 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

Návrh na uznesenie - Poslanecký návrh Ing. Romana Matoušeka.  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  

a)  zriaďuje v zmysle ustanovenia § 15 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  

     v znení neskorších predpisov komisie miestneho zastupiteľstva a to:  

Komisiu pre vybavovanie petícií  

Komisiu pre vybavovanie sťažností  
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b)  volí  týchto poslancov za členov Komisie pre vybavovanie petícií: 

Iveta Adamčíková, PaedDr. Zdeno Bartók, Mgr. Marián Horenský, PhD.  

 

c)  volí  týchto poslancov za členov Komisie pre vybavovanie sťažností: 

     1. Iveta Adamčíková, 2. PaedDr. Zdeno Bartók, 3. Mgr. Marián Horenský, PhD. 

     Náhradníci: 1. Ing. Roman Matoušek, 2. Bc. Marián Podolinský  

 

Počet  prítomných poslancov:  12  

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 12 

Hlasovanie:  Za hlasovalo 12, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0                  Návrh bol prijatý.  

 

20.  Záver  

Starosta mestskej časti Mgr. Ladislav Lörinc po vyčerpaní programu rokovania Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP poďakoval všetkým prítomným za účasť 

a podnetné návrhy. Rokovanie o 17:37 hodine ukončil.  

Zápisnica je vyhotovená  formou písomného záznamu z rokovania. 

Súčasťou tejto zápisnice je úplný zvukový záznam, ktorý je archivovaný na právnom oddelení 

Miestneho úradu MČ Košice - Sídlisko KVP.   

Prílohu  zápisnice  tvorí: 

- Prezenčná listina poslancov  

- Prezenčná listina ďalších prítomných 

- Výpisy o hlasovaní poslancov zo IV. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice -

Sídlisko KVP, konaného dňa 22. 03. 2023 z hlasovacieho zariadenia firmy A. S. Partner, 

s r. o., Košice. 

 

 

 

 

 

 

Dňa 18.04.2023  ........................                                 Dňa 18.04.2023 ....................... 

  

    Ing. Miroslav Michalus, v. r.                                           Mgr. Ladislav Lörinc, v. r.                                                              

              prednosta                       starosta                                                                   

 

 

 

Overovatelia zápisnice :   

 

 

Dňa 27.04.2023 ..........................                                 Dňa 28.04.2023 ....................... 

                  

        RNDr. Erika Liptáková, PhD., v. r.                                  Marián Koszoru, v. r.    

 

       
 

 

 

 

 

V Košiciach, dňa 18. 04. 2023 

Zapísala: Ing. Ľubica Spišáková  

                právne oddelenie   


